
 

 

FEN EDEBİYAT FAKÜLTESİ 
 

MOLEKÜLER BİYOLOJİ ve GENETİK BÖLÜMÜ 
2019 yılı Mezunumuz 

Ecem Ayşegül Sarıalioğlu anlatıyor…….  

         

Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümü Mezunları Ne Yapıyor? 

 

 
 

  

Sizi Kısaca Tanıyabilir miyiz? 

Merhaba ben Ecem, 

İstinye Üniversitesi Doku Tipleme ve İmmünoloji 

Laboratuvarı’nda 1 yıl 6 aydır Moleküler Biyolog olarak 

görev almaktayım. 

Şu anki işinizden memnun musunuz?  

Evet memnunum. 

Mezun olduktan sonra ne gibi iş/işlerde görev aldınız? 
 

Mezun olduktan sonra İstinye Üniversitesi Doku Tipleme ve İmmünoloji 

Laboratuvarı’nda Moleküler Biyolog olarak görev aldım ve aktif olarak ilk 

girdiğim işte devam etmekteyim. 

 
İş hayatında en zorlandığınız anı anlatabilir misiniz? 
 

İş yerinde bana NGS eğitim veren yöneticim işten ayrılınca ona ait 

görevlerin hepsi aniden bana devredildi. Benim en zorlandığım dönem 

olmuştu çünkü o dönemde testte sürekli bir problemle karşılaşıyordum ve 

çalıştığımız firma Ankara’daydı. Hiç tanımadığım insanlarla görüntülü 

konuşarak bir şekilde problemleri halletmeye çalışıyordum. İlk zamanlar 

hiçbir şey anlamayarak sorunları gidermeye çalışıyordum ve çok 

zorlanıyordum. Sonunda isteyince her şeyin başarılabileceğini görmüş 

oldum. Şimdi ise eskiden çok zorlanarak çözdüğüm problemleri bir 

başkasına öğrenmesi için eğitim veriyorum.  

 

 
Lisansüstü eğitim planlarınız var mı? 

 

 

Evet, İstinye Üniversitesi Tıbbi Biyoloji ve Genetik bölümüne başvuru 

yapacağım.  

 



 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

   

 

 

Laboratuvar tecrübelerinizi anlatır mısınız? 
 

Laboratuvardaki ilk tecrübem Kimerizm testini öğrenmek oldu. 

Ardından NGS testini tek başıma yapmaya başladım. 

 

Şu an İstanbul Yeni Yüzyıl Üniversitesi Fen Edebiyat 
Fakültesi Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümünde okuyan 

öğrencilere ne tavsiye edersiniz? 
 

Farklı yerlerde staj yaparak laboratuvar deneyimi elde etmelerini 

tavsiye edebilirim. Dönem içerisinde okul laboratuvarında görev alarak 

oradan kendilerine bir şeyler katmalarını ve mezun olduktan sonra çok 

ara vermeden yüksek lisans başvurusu yapmalarını söyleyebilirim. 

 
Bölümünüzde aldığınız eğitim kariyeriniz için yeterli oldu 

mu? 
 

Evet. 

Şu an çalıştığım yerdeki başarım okul laboratuvarında aldığım eğitim 

sayesindedir. 

 
Sizi nasıl takip edebiliriz? 

 

Beni linkedln uygulamasından takip edebilirsiniz. 

Ecem Sarıalioğlu 

 



 

 

 

 


